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Drezdenko, 25.04.2019

Kołwzan Łukasz

Radny Rady Miejskiej
w Drezdenku
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ZAPYTANIE

Zwracam się o udzielenie informacji na kilka kwestii:

l. Czy są podejmowane jakieś kroki odnośnie wyremontowania ulicy Osiedla Leśnego przy

ulicy Podgórnej (gdyż powiększają się dziury uniemożliwiające już przejazd ).

2. Czy są jakieś wstępne plany odnośnie kanalizacji ulicy Polnej, Dhigiej.

3. W ostatnich dniach mowa jest o komunikacji miejskiej, większość miast chciałaby

przystąpić do projektu, czy zatem w tej kadencji będzie możliwe przywrócenie Komunikacji

Miejskiej.


